

υδατοδεξαμενή⁴⁷

«“Συλλέγω βρόχινο νερό, το οποίο χρησιμοποιώ για πότισμα”, εξηγεί ο κ. Φ., δείχνοντάς μας τη μικρή υδατοδεξαμενή που έχει κατασκευάσει γι’ αυτόν το σκοπό», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 4-7-2011.

«Επίσης στους χάρτες καταγράφονται τοπωνύμια, υδατοδεξαμενές, παρατηρητήρια, πυροφυλάκια, δίκτυα ΔΕΚΟ, αστυνομικά τμήματα, πυροσβεστικοί σταθμοί, αλλά και ευπαθείς χώροι (σχολεία, νοσοκομεία και μοναστήρια) στους οποίους θα δίνεται ιδιαίτερη βαρύτητα κατά την κατάρτιση», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 16-6-2010.

«Σήμα κατατεθέν για να το δει κανείς, είναι ένας γυάλινος θόλος και μια υδατοδεξαμενή που τον αγκαλιάζει και ένα ενδιαφέρον ασύμμετρα σχεδιασμένο κτίριο», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 21-7-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: υδατοδεξαμενή 793, υδατοδεξαμενές 877 / και με ενωτικό]

υδρογονοκίνηση

«Και υδρογονοκίνηση» (υπότιτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 6-6-2010.

«Οι κυψέλες καυσίμων με τροφοδοσία από υδρογόνο είναι γνωστές στους αναγνώστες μας από τα σχετικά με την υδρογονοκίνηση των αυτοκινήτων άρθρα», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 8-11-2009.

«Ένα γεγονός που φέρνει την υδρογονοκίνηση σε επίπεδο μαζικής παραγωγής πιο κοντά», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 15-9-2002.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: υδρογονοκίνηση 723, υδρογονοκινήσεις 0 / και με ενωτικό]

υδροσυλλογή

«“Οι παραδοσιακές κατασκευές υδροληψίας και υδροσυλλογής χρονολογούνται στο νησί από τον προηγούμενο αιώνα, αν και σε μερικές περιπτώσεις είναι προγενέστερες”, μας λέει η υπεύθυνη του προγράμματος Κ. Χ., αρχιτέκτονας, υπ. διδάκτωρ ΑΠΘ», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 27-4-2011.

«Ακόμη και ατυχήματα σε βάρος πεζών και αυτοκινήτων έχουν προκαλέσει οι ασυνείδητοι “κυνηγοί του χαλκού” στην Εύβοια, όπου έχουν κλέψει μέσα σε ένα μήνα 22 μαντεμένιες σχάρες από τα φρεάτια υδροσυλλογής και τα κανάλια απορροής των όμβριων υδάτων!», *ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ* (ηλ. έκδ.), 31-3-2011.

47. Λέξη θησαυρισμένη στη *Συναγωγή Λέξεων* του Κουμανούδη.